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Protokoll fört med styrelsen för SPF Olofströmsbygden. 

Dag: torsdagen den 10 november kl 9.00. 

Plats: SPF lokalen 

Närvarande: Ingvar Wramsmyr, Bertil Thomasson, Jarl Jönsson, Gunilla Wahlgren, 

Arne Larsson (adjungerad), NilsGöran Gustafsson, Birgitta Eriksson, James Sandstedt, 

och Torsten Cairenius. 

Frånvarande: Anitha Fredriksson 

 

§ 155 Mötets öppnande 

Ordförande Ingvar Wramsmyr öppnade mötet och hälsade alla välkomna. 

 

§ 156 Fastställelse av dagordning 

Föreslagen dagordning fastställdes. 

. 

§ 157 Information från vuxenskolan 

Paulina och Priscilla informerade om sin verksamhet historiskt och i nutid. 

De bedriver musik och högläsning på våra äldreboenden. 

23/11 klockan 14 – det gamla Olofström. Obs! Anmälan behövs. 

Andra aktiviteter i SV:s regi är barndans, linedance, matlagningskurs för 

delagare från olika länder, Kyrkhultsblomman(kranstillverkning) och 

välgörenhetskonsert den 30/11 i Folkets Hus. 

 

§ 158 Föregående mötesprotokoll 

Föregående mötesprotokoll lades till handlingarna. 

§ 159 Medlemsärenden 

Vi är för närvarande 290 medlemmar och 3 st som ännu inte har erlagt 

medlemsavgiften och 1 medlem har avlidit. 

. 

§ 160 Ekonomiärenden 

Dagens behållning är 141000 kr. 

Prognosen visar på ett plus/minus nollresultat vid årsskiftet. 

 

§ 161 Rapportfrån föregående medlemsmöte 

Ett 40-tal medlemmar samlades till vårt månadsmöte den 27oktober i 

samarbete med vuxenskolan i Olofström. Ordförande Ingvar Wramsmyr 

hälsade medlemmarna välkomna och dagens”antikexpert” Tommy Svensson 

speciellt välkommen. En stor mängd antikviteter granskades och många 

rariteter upptäcktes och värderades av Tommy Svensson.Vi informerades om 

olika sätt att värdera föremål bl.a. försäkringsvärde, försäljningsvärde m.m. 
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Ett mycket uppskattat möte innan kaffe, kaka och lotteri genomfördes. Ingvar 

informerade om nästa månadsmöte som har Ingvar Björnsson med band som 

gäster. Ingvar tackade för visat intresse och avslutade mötet. 

 

§ 162 Förberedelser inför nästa medlemsmöte 

Anmälan till Bertil senast 20/11 till vårt medlemsmöte med Ingvar Björnsson 

den 24/11. Jarl ordnar vinster, Bertil ordnar fika. Festkommitte´n och styrelse 

samlas 12.30. 

Bertils tel.nr 0706441572 eller thomassonbertil@gmail.com 

Lucia den 16/12 i Mariasalen med luciatåg av Högavångsskolans Media och 

Dramaprofil. 

Vår kör Lyran underhåller. 

Styrelsen och programkommitte´n samlas kl 14.00 för dukning m.m. 

 

§ 163 Rapport från studieombudet 

Studiecirkeln om Iphone och Android är mycket uppskattad av deltagarna. 

 

§ 164 Rapport från seniorgruppen 

Medicingenomgång för patienter över 65 år skall genomföras. 

Nytt möte den 28/11. 

Seniormässa 8/11 var mkt bra med bl.a. Björn Ranelid. 

 

§ 165 Rapport från pensionärsrådet 

25/10 temadag om läkemedel Se bilaga. 

Övriga frågor som behandlas är arbetsmiljön som kan äventyra 

patientsäkerheten. Hyrläkarpersonal ger sämre kontinuiet för patienterna. 

Folktandvårdens situation med brist på personal och långa köer för behandling. 

Närakutmottagningar på primärvårdsnivå diskuterades. 

  

§ 166 Rapport från förbundets boendeseminarium 

Inget att rapportera. 

 

§ 167 Rapport från förbundets vebbinarium - den viktiga valberedningen 

Ingen styrelseledamot i valberedningen. 

 

§ 168 Rapport från förbundets vebbinarium Tillsammans- mindre ensam. 

Kommer mer information den 15 december från förbundet. Skall handla om 

samtalsgrupper. 

 

§ 169 Informationsärenden 

Information från förbundet centralt – redovisas som bilaga. 

 

§ 170 Status på sponsorer 

Arbetet att anordna med sponsoravtal för vår förening pågår. 



3 

 

 

 

§ 171 Informationsärende 

Föreningen har lämnat remissyttrande på kommunens idrottspolitiska program. 

Det handlar om utegym för äldre, idrott på våra äldreboende, dans på 

äldreboende m.m. Vi är positiva till remissen. 

  

§ 172 Musikgudstjänst 23/10 

 Mycket positiv reaktion hos allmänheten. Mkt bra framträdande av vår kör 

Lyran i en fullsatt kyrka. 

 

§ 173 Övriga frågor 

• Skrivelse till seniorrådet om hur man kan ev. öka invånarantalet i 

kommunen. 

• Hemtjänstindex-rapporten offentliggörs den 23/11. Kommunen skall 

beställa rapporten och Bertil ansvarar för vår förenings hantering av ärendet 

• Vinprovning kommer tillbaka som aktivitet 2ggr/vår och höst. 

• Vi hoppas att matlagningskursen startas upp igen under 2023. 

• Vår förening deltager inte vid julskyltningen i Folkets Hus den 19/11. 

• Ev. start av en studiecirkel om hembygden undersöks . 

• Vår aktivitet varmbad vill fortsätta. 

• Ny omgång med canasta skall ske. Ny avgift 200 kr. 

• Ny ansvarig ledare till våra vandringar behövs till nästa säsong. 

• Vi uppmanas att alltid dela föreningens facebookinlägg. 

  

§ 174 Nästa sammanträde 

Vi träffas den 1/12 kl 9.00 i klubblokalen. 

  

§ 175 Mötets avslutande 

Ordförande Ingvar Wramsnyr tackade för visat intresse och förklarade mötet 

avslutat. 

 

 

 

 

Vid protokollet:      Juserare: 

 

 

NilsGöran Gustafsson     Ingvar Wramsmyr 

 

 

         

 


